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Abstract (en)
Device of the type comprising a support (3) suitable for being fastened to the upper face of a ski (2) and whose upper face (5), located at a distance
from the upper face (6) of the ski, forms a platform on which ski boots can be fastened, one beside the other, and also comprising intermediate
elastic means suitable for acting between the said support (3) and the ski (2), it being possible for these intermediate elastic means to be formed
especially by plates made from an elastic material (20, 21) or by a blade (16) made from an elastic material. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif de fixation intermédiaire (1) de chassures sur un ski (2), du type comprenant un support (3) apte à être fixé sur la face supérieure d'un ski
(2) and dont la face supérieure (5) située à distance de la face supérieure (6) du ski constitue une plate-forme sur laquelle peuvent être fixées des
chaussures de ski, l'une à côté de l'autre, et comprenant en outre des moyens élastiques intermédiaires aptes à agir entre ledit support (3) et le ski
(2), ces moyens élastiques intermédiaires pouvant notamment être formés par des plaques en un matériau élastique (20, 21) ou par une lame en un
matériau élastique (16).
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